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Ministrul Finantelor:Trebuie sa ne asumam împreuna acel moment în care capitalul

negativ din economie sa fie asanat

Capitalul negativ din economie trebuie sa fie asanat, iar acel moment trebuie asumat împreuna, a afirmat,

joi, ministrul Finantelor, Adrian Câciu, la conferinta "Piata de capital: reglementari si facilitati menite sa

dezvolte piata de capital".

 

"Accesul la capital, bancabilitatea companiilor. Trebuie sa ne asumam împreuna acel moment în care capitalul

negativ din economie, într-un mod zic eu inteligent....capitalul negativ din economie începe sa fie - o sa folosesc

un cuvânt care, recunosc, nu îmi place, l-am gasit în programul de guvernare - sa fie asanat. Deci, o restructurare a

capitalului negativ, o îndreptare a companiilor catre zona de crestere a dimensiunii activelor, de plata a datoriilor,

de renuntare la fenomene care nu sunt structurale, dar au devenit asa atât de repetitive încât sunt un model

economic. Acel capital îl scoatem, nu ne platim datoriile si dupa care împrumutam companiile. Ma rog, o metoda

la care chiar va invit sa gândim împreuna, indiferent de partidul politic, în perioada urmatoare, dupa ce terminam

si dezbaterile, poate, pe zona aceasta fiscala, pentru ca trebuie sa îmbunatatim neaparat legislatia comerciala. Daca

nu vom întelege ca economia româneasca trebuie sa fie creata pe principii de baza economice, nu vom face decât

sa prelungim acest model de a pune antreprenorii în situatia de a fi vulnerabili", a spus Adrian Câciu.

 

De asemenea, el a facut referire la Legea bancilor nationale de dezvoltare si a mentionat ca actul "zacea" în

Ministerul Finantelor de mai multi ani,

 

"Este un act normativ (Legea bancilor nationale de dezvoltare - n. r.) pe care l-am gasit zacând în Ministerul

Finantelor de 5 ani, 4 ani, pentru ca decidentii de-a lungul timpului nu se hotarâsera cum se vor înfiinta sau cum se

poate crea cadrul acesta. Este un proiect de lege pe care l-am adoptat în regim de urgenta în Guvern si am cerut

Parlamentului - si va multumesc pentru celeritate - ca acest proiect sa fie dezbatut si adoptat cât mai repede posibil,

astfel încât pe final de an sa avem si prima banca, primul act normativ de înfiintare a primei banci nationale de

dezvoltare", a declarat Adrian Câciu.
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